
JEGYZŐKÖNYV 
 

 
 
Készült:  2010. december 10-én az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén 
 
 
Jelen vannak:  
 

- Hegyi László bizottság tagja 
- Rafael Gyula bizottság tagja 
- Vitai Szilárdné bizottság tagja 

 
Távolmaradását bejelentette: 
- Kiss Lajosné bizottság elnöke 
 
Hiányzik az ülésről: 

- Bényei Tamásné bizottság tagja 
 
 
- Pammerné Gaál Ágnes aljegyző 
- Érsekné Mosóczi Mária irodavezető 

 
 
NAPIREND 

1. A foglalkozás-egészségügy ellátása 2011. évre 
 
2. Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére 
 
3. Egyebek 

     Tájékoztató a közcélúak és közhasznúak foglalk oztatási szabályainak   
jövőbeni jogszabályi változásáról 

 
 

Hegyi László  - bizottság tagja (ülést vezető): köszönti a megjelenteket, megállapítja 
a bizottság 3 f ővel jelen van, határozatképes.  Kiss Lajosné a bizottság elnöke 
távolmaradását bejelentette, Bényei Tamásné bizottság tagja nem jelezte 
távolmaradását. 
 
Javasolja a meghívó szerinti napirendek elfogadását. 
 
A bizottság a napirendeket 3 igen szavazattal elfogadta  és az alábbi állásfoglalást 
hozta: 
 
18/2010. (XII. 10.) ESZB állásfoglalása  
 
Az ülés napirendi pontjairól  
 
A bizottság az alábbiak szerint elfogadta a mai ülés napirendi pontjait: 
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1. A foglalkozás-egészségügy ellátása 2011. évre 
 
2. Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére 
 
3. Egyebek 

Tájékoztató a közcélúak és közhasznúak foglalkoztat ási szabályainak   
jövőbeni jogszabályi változásáról 

 
 
1.NAPIREND 
A foglalkozás-egészségügy ellátása 2011. évre  
 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: létezik egy olyan Korm.rendelet, amely a 
foglalkozás-egészségügyi szolgáltatásokra vonatkozik. Az önkormányzatunk ez 
alapján köteles igénybe venni a szolgáltatásokat. Ennek van egy rendelkezése, hogy 
abban az esetben, ha a szolgáltatást nyújtóval – jelen esetben a doktornővel – 
kötendő megállapodásokba nem kötünk ki díjtételt, akkor abban az esetben ennek a 
Korm.rendeletnek a feltételeinek megfelelően kell a díjfizetési kötelezettségünknek 
eleget tenni. Tudni kell, hogy ha e szerint működnék, akkor a díjfizetési 
kötelezettsége az önkormányzatnak 1,1 millió forint lenne csak. A mai napon 
egyeztettem a doktornővel, hogy erről Önöket tájékoztatni fogom.  A doktornő   
fenntartja a kezdeményezését, ezzel az összeggel kalkuláltunk, változatlan 
létszámok mellett. Mivel 1995. évi Korm. rendeletről van szó, azóta ezeket a 
díjtételeket felemelték, a költségek megemelkedtek, a szakmai kollégiumok 
állásfoglalása szerint minimum a duplája lenne ennek a reális és a költségeket 
lényegesen fedező összege és kérte, hogy ezzel a feltétellel támogassák az 
ajánlatának az elfogadását. 
 
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt a témát és támogatta a doktornő kérését. 
 
Hegyi László  - bizottság tagja (ülést vezető): több hozzászólás nem lévén, 
szavazásra bocsátja az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal elfogadta  a határozati javaslatot és az alábbi 
állásfoglalást hozta: 
 
 
18/2010. (XII. 10.) ESZB állásfoglalása  
 
A foglalkozás-egészségügy ellátása 2011. évre  
 
A bizottság megtárgyalta a foglalkozás-egészségügyi ellátás 2011. évre vonatkozó 
előterjesztését, melyet a határozati javaslatban foglaltak szerint elfogadásra javasol  
a képviselő-testületnek. 
 
2.NAPIREND 
Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  



 3 

 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: bármilyen napirendi pontra vonatkozó javaslata 
van a bizottságnak, egyéni képviselőknek, akkor az abban az esetben 
természetesen ezt az illetékes döntéshozó elé fogjuk terjeszteni, függetlenül attól, 
hogy ez benne szerepel-e a munkatervben, vagy sem. Ugyan ez igaz azokra a 
napirendekre, illetve témákra is, amelyek esetleg most véletlenül most kimaradtak, 
mert a jogszabályi kötelezettségeinknek eleget szeretnénk tenni. 
 
A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a munkatervet, egy javaslatuk volt, az áprilisi 
testületi ülésre javasolták felvenni a városi csapadékvíz elvezetési rendszerrel 
kapcsolatos javaslatok kimunkálását. 
 
Hegyi László  - bizottság tagja (ülést vezető): több hozzászólás nem lévén 
szavazásra bocsátja az előterjesztés szerinti határozati javaslatot azzal a 
kiegészítéssel, hogy az áprilisi testületi ülésre kerüljön be a városi csapadékvíz 
elvezetési rendszerrel kapcsolatos javaslatok kimunkálása napirend. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal elfogadta  a fenti kiegészítéssel a határozati 
javaslatot és az alábbi állásfoglalást hozta: 
 
 
19/2010. (XII. 10.) ESZB állásfoglalása  
 
Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  
 
A bizottság megtárgyalta a képviselő-testület 2011. évi munkatervét, melyet az alábbi 
kiegészítéssel javasol elfogadásra a képviselő-testületnek: 
 
A bizottság javasolja az áprilisi testületi ülés na pirendjébe a városi 
csapadékvíz elvezetési rendszerrel kapcsolatos java slatok kimunkálását. 
 
 
3.Egyebek 
Tájékoztató a közcélúak és közhasznúak foglalkoztat ási szabályainak   
jövőbeni jogszabályi változásáról  
 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: bizonyára tudják, hogy az önkormányzatunk már 
dolgozik azon a módosító javaslaton, hogy a közhasznú foglalkoztatottak, 
parkfenntartási feladatokat ellátó, közterület-fenntartási feladatokat ellátó 
munkatársaink kiszerveződjenek a hivatalból és a gazdasági társaság keretei között 
folytassák a tevékenységet. Mint láthatják a legfrissebb információkat Önök elé 
tártuk, ez lehetőséget fog arra is, hogy a Kft. kössön az ő foglalkoztatásukra 
szerződést. Természetesen ezt a tájékoztatót a jövő évi költségvetés tárgyalásakor 
újra elő fogjuk venni. 
 
Vitai Szilárdné  – bizottság tagja: minden évben meg lehet hosszabbítani a 
szerződésüket a közhasznúaknak? 
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Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző:  a tervek szerint igen, az eddigi gyakorlat az, 
hogy 11 hónap foglalkoztatás után 1 hónap szünet után újra megkötötték a 
szerződést. 
 
Hegyi László  - bizottság tagja (ülést vezető): a hivatalra az új jogszabály pozitív, 
vagy negatív irányban hat? Mennyit kell pluszba mellé tenni? 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: nem kell mellé tenni semmit, miután a 
minimálbér emelkedett, ami a számítás alapja. 
 
Vitai Szilárdné  – bizottság tagja: hány főt érint, vagy változó a létszám? 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: a létszám változó, a foglalkoztatási keret szerint 
30 fő a maximum létszám, amire kötelezettséget vállaltunk. Jelen pillanatban 6-8 fő 
között mozog a foglalkoztatásuk. 
 
Százalékos megosztási rend van, kisebb részt fizet az önkormányzat nagyobb részt 
az állam. Munkaeszközt kell számukra biztosítani, amelyeket karban kell tartani, 
pótolni kell, és ezek mindig is a foglalkoztató kötelezettsége. 
 
Érsekné Mosóczi Mária  – irodavezető: eszközbeszerzésre is lehetőség nyílik 
ezeknek a pályázatoknak a keretében, pályázati rendszerben fog működni a 
kiközvetítés. 
 
A közcélúak és közhasznúak foglalkoztatási szabálya inak  jöv őbeni jogszabályi 
változásáról szóló el őterjesztést a bizottság tudomásul vette.  
 
 
Hegyi László  - bizottság tagja (ülést vezető): több napirend, hozzászólás nem lévén 
megköszöni a részvételt, az ülést bezárta. 
 

kmf. 
 
 
 

                                          Hegyi Lás zló 
                                         bizottság tagja (ülést vezet ő) 

 
 
……………….. 
     jkv. 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 


